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با  مردم(  )اکثریت  عده ای  اینکه  علت  که  داریم  قبول  نیز  ما 
سختی زندگی می کنند عملکرد نادرست و غلط برخی مدیران 
و مسئولان کشور است. در علم مدیریت معمولاً در رده بندی و 
سطح بندی مدیران و مسئولان، آنها را به سطوح مدیران ارشد، 

میانی و پایینی تقسیم می کنند.
و  سختی  در  را  مردم  که  مسئولانی  که  کرد  تحلیل  باید  حال 
مشقت انداخته اند و زندگی را برآنها ناگوار کرده اند در کدام 
این  عامل  کشور  ارشد  مسئولان  آیا  هستند؟  مدیریتی  سطح 
وضعیت هستند یا مدیران میانی یا مدیران پایینی؟ معمولاً اگر 
و  کنند  مدیریت  و  برنامه ریزی  درست  کشور  ارشد  مسئولان 
هم  پایینی  و  میانی  مدیران  باشد،  صحیح  آنها  سیاست گذاری 
و  می کنند  حرکت  درست  ریل  روی  و  کرده  تبعیت  آنها  از 
چنانچه نتوانند خود را با آن ریل وفق دهند، خودبخود از چرخه 

مدیریتی، حذف خواهند شد.
همیشه به لحاظ علمی، آسیب شناسی مدیران، باید از بالا به پایین 
انجام گیرد چرا که فرمان اصلی کشور در دست آنهاست، بقیه، 
سرنشینان این اتوبوس هستند و فقط در محدوده صندلی خود، 

قدرت جابجایی و مانور دارند.
اینک باید دید که دکتر پزشکیان می خواهد تغییر و اصلاح را 
در چه سطحی بوجود آورد و چقدر توانایی انجام آن را دارد؟

اما دیدگاه مردم در این راستا چیست؟ آنها چه کسانی را مقصر 
»سختی زندگی« خود می دانند؟

مردم نگاه به سفره زندگی خود می کنند اگر این سفره، آباد و 
پر باشد، همه مسئولان را تحسین می کنند و چنانچه این سفره، 
خراب و خالی باشد همه را سرزنش کرده و مقصر می دانند. آنها 
حساب مسئولان رده های مختلف را از هم جدا نمی کنند و همه 
را به صورت یک کل واحد می بینند و هر خوبی یا بدی را که 
مشاهده کنند، آن را به حساب همگی می گذارند. امید است که 

جناب دکتر پزشکیان بتواند به نتایج »مردم پسند« برسد.
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2هنوز نرسیده است

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

عمل  و  قول  نبودن  یکسان  و  وعده ها  نشدن  عملی  رئیس جمهور 
مسئولان را موجب نارضایتی مردم از آنان دانست و تصریح کرد: بنای 
دولت جدید این است که اگر توان حل مشکل و مسئله ای در کشور را 

نداشته باشد، آن را صادقانه با مردم در میان بگذارد.
رویداد ۲۴ | مسعود پزشکیان رئیس جمهور در آیین تکریم و معارفه 
رئیس سازمان برنامه و بودجه با تأکید بر اهمیت جایگاه این سازمان 
نظام  متفکر  مغز  را  بودجه  و  برنامه  سازمان  کشور،  اجرایی  نظام  در 
اجرایی کشور دانست که در صورت کارآمدی گره گشای مشکلات 
کشور  مشکلات  بر  کارآمدی  عدم  صورت  در  و  بود  خواهد  کشور 

خواهد افزود.
به گزارش تسنیم، وی در ادامه با تاکید بر ضرورت تحول در روش 
عملکرد و فعالیت این سازمان، در توصیف چشم انداز کشور گفت: به 
دنبال شرایطی هستیم که در آن ایران رتبه برتری در میان کشورهای 
آزادگی،  و  نباشد  جامعه  در  تحقیر  و  جهل  فقر،  کرده،  دیگر کسب 
شرافت و انسانیت حکم فرما شود و رسیدن به این جایگاه که لیاقت آن 

را داریم، مستلزم تغییر نگاه ها و ابتکار در راه حل ها است.
رئیس جمهور عملی نشدن وعده ها و یکسان نبودن قول و عمل مسئولان 
را موجب نارضایتی مردم از آنان دانست و تصریح کرد: بنای دولت 
جدید این است که اگر توان حل مشکل و مسئله ای در کشور را نداشته 

باشد، آن را صادقانه با مردم در میان بگذارد.
پزشکیان در ادامه با بیان اینکه اگر در کشور عده ای با سختی زندگی 
است،  مدیران  برخی  غلط  و  نادرست  عملکردهای  از  ناشی  می کنند 
انتخابات  جریان  در  سخنانم  و  اظهارات  در  وجه  هیچ  به  بنده  افزود: 
به مردم وعده دروغ و تعهد غیرقابل اجرا نداده ام. چرا که معتقدم هیچ 
فریضه ای در نزد خدای متعال از پایبندی به قول و عهد بالاتر نیست و 
شیرینی صداقت با مردم از رفتار و گفتار منافقانه و دروغگویانه بیشتر 
است، بنابراین اگر تعهد و قولی به مردم دادیم باید تا پای جان برای 

عمل به آن تلاش کنیم.
وی نداشتن دانش کافی برای یافتن راه حل مشکلات، کنار زدن افراد 
توانمند و باانگیزه و عدم صداقت با مردم را از اصلی ترین موانع رفع 
مشکلات کشور دانست و خطاب به مدیران و کارشناسان سازمان برنامه 
و بودجه، تصریح کرد: معتقدم شما با نگاهی نو و روشی نوین خواهید 
تأثیرگذارتان  و  اثربخش  کار  با  و  کنید  متحول  را  کشور  توانست 

رضایت مردم را جلب کنید.
و  ادارات  در  رجوع  ارباب  تکریم  اهمیت  بر  تأکید  با  رئیس جمهور 
از  فعلی  شرایط  در  مردم  متأسفانه  گفت:  کشور،  اجرایی  دستگاه های 
مشکلات  بر  علاوه  و  هستند  ناراضی  ما  ادارات  در  برخوردها  نحوه 
اقتصادی که با آن دست به گریبانند با برخورد نامناسب در ادارات به 

زخم آن ها نمک پاشیده می شود.
پزشکیان تأمین رضایت مردم را رسالت اصلی دولت چهاردهم عنوان 
از  با رضایت  مراجعه کننده  است که  آن  مهم  ما  برای  افزود:  و  کرد 
ادارات ما خارج شود و اگر خواسته ای خارج از چارچوب های قانونی 

نیز داشت با روی خوش و زبان نرم از او عذرخواهی شود.
و کارشناسان  مدیران  در جمع  از سخنان خود  دیگری  بخش  در  وی 
سازمان برنامه و بودجه بر ضرورت نظارت برخط و لحظه ای این سازمان 

این  افزود:  و  کرد  تاکید  مختلف  دستگاه های  بودجه  هزینه  نحوه  بر 
سازمان همچنین موظف است متناسب با میزان درآمد کشور بودجه را 

تدوین و به نیازها براساس اولویت بندی پاسخگو باشد.
رئیس جمهور همچنین بر اهمیت استفاده از نیروهای جوان و نخبه و نیز 
برگزاری دوره های آموزشی منظم برای ارتقای سطح دانش مدیران و 

کارشناسان سازمان برنامه و بودجه تاکید کرد.
منظور  داود  خدمات  و  زحمات  از  تقدیر  ضمن  پایان  در  پزشکیان 
رئیس پیشین سازمان برنامه و بودجه و همچنین آرزوی موفقیت برای 
پورمحمدی رئیس جدید این سازمان در مسئولیت جدید و خطیر خود 
افزود: امیدواریم این صمیمیت و دوستی در میان مدیران و کارشناسان 
این مجموعه با رئیس جدید منجر به اعتلای هرچه بیشتر سازمان برنامه 

و بودجه در جهت رفع مشکلات کشور باشد.
پیش از سخنان رئیس جمهور داوود منظور رئیس پیشین سازمان برنامه 
این سازمان  برای مدیران و کارشناسان  امروز  اینکه  بیان  با  بودجه  و 
ابراز  به جهت میزبانی از رئیس جمهور روز بزرگ و مبارکی است، 
پیش  بتواند  جدید  دوره  در  بودجه  و  برنامه  سازمان  کرد  امیدواری 
مسئولیت  ایفای  کشور  توسعه  سکانداری  و  راهبری  در  گذشته   از 

کند.
طی  نیز  بودجه  و  برنامه  سازمان  جدید  رئیس  پورمحمدی  حمید  سید 
سخنانی در این مراسم با تقدیر از زحمات منظور، انتخاب این سازمان 
به عنوان نخستین مقصد رئیس جمهور برای برگزاری آیین تکریم و 
معارفه را نشان دهنده عمق اعتقاد رئیس جمهور به کارشناسان عنوان 
کرد و افزود: در طول دولت های جمهوری اسلامی ایران هیچ مسئولی 
به اندازه دکتر پزشکیان به امر ارجاع امورات کشور به کارشناسان و 
همچنین ضرورت اصلاح ساختار بودجه تاکید نداشته اند و حضور ایشان 

در کانون کارشناسان کشور نشانی بر وفای به عهد است.
»اعتماد به بدنه کارشناسان سازمان برنامه و بودجه«، »توجه ویژه به 
شورای اقتصاد به عنوان قدیمی ترین شورای اقتصادی کشور«، »پرهیز 
و »حمایت  بودجه«  و  برنامه  سازمان  برای  موازی  ایجاد شوراهای  از 
تخصیص  برای  سازمان  این  اولویت بندی های  از  جمهور  رئیس  ویژه 
بودجه« از جمله درخواست های رئیس جدید سازمان برنامه و بودجه از 

رئیس جمهور بود.

پزشکیان: 

معاون وزیر راه و شهرسازی:
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مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس خبر داد؛

بهسازی و تعریض کمربندی شمالی شیراز 
با اعتباری بالغ بر 200 میلیارد تومان

معاون وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت:  در آخرین جلسه شهید 
رییسی با وزرای اقتصاد که ۱۰ روز قبل از شهادت ایشان برگزار شد، 
گزارشی از مزایای قطار سریع السیر را ارائه دادم اما برخی از حاضرین 
قصد داشتند دوباره پروژه برقی سازی فعال کنند که شهید رییسی شروع 
کرد به فریاد بر سر آنها و خطاب به آنها گفتند که بنده به حضرت 

آقا قول دادم و باید قطار سریع السیر به اجرا برسد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا، سبد میعاد صالحی در نشست خبری 
اظهار داشت: یکی از موضوعات مهم در بحث حوزه ریلی هزینه های 
ارزی است که با تغییر نرخ ارز هزینه ها هم تغییر می کند. در سال های 
ریلی حدود ۲۷۰۰  بخش  بودجه  تومانی  دلار ۳۵۰۰  با   ۹۶ و   ۹۵  ،۹۴
میلیارد تومان بوده و در سال ۹۷ با دلار ۱۲۰۰۰ تومان بودجه بخش 
تومان رسید. در  میلیارد  به ۲۰۲۰  تومان کاهش و  میلیارد  ریلی ۷۰۰ 
سال ۹۸ بودجه به ۱۵۰۰ میلیارد تومان رسید و در سال های ۹۹ و ۱۴۰۰ 
که دلار به ۳۰ هزار تومان افزایش یافت بودجه راه آهن ۲۴۰۰ میلیارد 
تومان بود و این اعداد و ارقام می بینیم که چه بلایی بر سر تعمیرات و 

نگهداری خط و ناوگان آمده است. 
 ۵۰ سالانه  راه آهن  بودجه   ۱۴۰۳ تا   ۱۴۰۱ سال های  از  داد:  ادامه  وی 
درصد افزایش پیدا کرد و این میزان افزایش در حالی بود که میزان 
افزایش بودجه بخش عمرانی کشور در سال ۱۴۰۳ تقریباً صفر بوده 
است اما در حالیکه بودجه ریلی ۶ هزار میلیارد تومان بوده اما در بودجه 
بنزین به ۱۴۰ هزار میلیارد تومان می رسد و توجه به بخش ریلی برای 

تحقق اهداف اسناد بالادستی ضروری است. 
بودجه  تخصیص  افزایش  درباره  همچنین  راه آهن  شرکت  مدیرعامل 
در سه سال گذشته گفت:  سال ۱۴۰۰ میزان تخصیص بودجه به ۱۳۶ 
درصد، در سال ۱۴۰۲ تخصیص به ۱۵۲ درصد و در ۳ ماه اول امسال به 

۴۷ درصد افزایش پیدا کرد.
صالحی همچنین با اشاره به تزریق نقدینگی به راه آهن از بخش تهاتر 
ماه  اسفند  ایشان  استجازه  با لطف رهبری و بحث  اظهار داشت:  نفتی 
سال گذشته اولین نقدینگی از محل تهاتر نفتی، دومین آن اردیبهشت 
ماه تزریق شد و سومین آن بزودی تزریق خواهد شد. این نقدینگی هم 
ریالی و هم ارزی است و می توان از طریق آن بخشی از قطعات مورد 

نیاز بخش ریلی را وارد کشور کرد. 
معاون وزیر راه و شهرسازی درباره مشکل تأمین مالی برای تعمیرات 
دستگاه   ۳۰ سالانه   ۹۵ تا   ۹۰ سال  از  گفت:  زیمنس  لوکوموتیوهای 
این مدت تعمیر نشدند و  لوکوموتیو زیمنس وارد کشور شد که در 
در حالی که هر ۲۴ هزار ساعت یکبار تعمیر اساسی باید شوند بعضاً 
با ۴۸ هزار ساعت هم تحت تأثیر قرار نگرفتند و در نهایت از ۱۵۰ 
لوکوموتیو زیمنس تنها ۱۷ لوکوموتیو در سیر بودند و با حجم بالایی 

از تأمین مالی برای تعمیرات مواجه بودند. 
وی ادامه داد: در ۳۳ ماه گذشته در بخش لوکوموتیوهای باری نوسازی 
و بازسازی انجام شد و درمجموع ۹۳ لوکوموتیو بازسازی و نوسازی 
توان  از  استفاده  با  نو  باری  ناوگان شد و ۴.۵۸ عدد واگن  شده وارد 

داخل و تولید داخلی را به شبکه ریلی اضافه کردیم. 
مدیرعامل راه آهن تاکید کرد: در این مدت مجموع سرمایه گذاری در 
ناوگان بیش از ۲۴ هزار میلیارد تومان بوده است. همچنین در خطوط 
راه آهن، ۸۸۳ کیلومتر خط ریلی را احداث و بهره برداری کردیم که 

۳۲۰ کیلومتر  آن جزو خطوط دوم بوده است. 

وی با بیان اینکه در این باره زمانی رکورد ترانزیت شکسته شد، اظهار 
داشت: در این مدت در بخش ترانزیت و در بخش کالاهای جابه جا 
شده رشد ۷۱ درصدی را تجربه کردیم و توانستم مسیر تمام ریلی از 
روسیه تا بندرعباس را راه اندازی کنیم که از ادامه این مسیر بار روسی 
از دریا به هند می رسد و توانستیم مدت زمان سیر را به ۱۷ روز برسانیم 
زغال  تن  میلیون   ۱۰ سالانه  قرار گرفت.  هم  روسیه  تقدیر  مورد  که 
سنگ از روسیه به هند ترانزیت داریم که قبلًا این جابه جایی دریایی 
بود اما این مسیر را به ریلی تغییر دادیم و در ۷ هفته اخیر هفته ای یک 

قطار زغال سنگ ترانزیت می شود. 
صالحی ادامه داد: همچنین قطار دو سر بار چین را به اجرا رساندیم و  
برای اولین بار قطار کانتینری دو سر بار چین در کشور راه اندازی شد، 
قبلًا این قطار در ایران  یک سر بار بود که شکست خورد، ما این بار 
توانستیم برای اولین بار  با توافقنامه چهارجانبه ایران، چین، ترکمنستان 
و قزاقستان منعقد شد و در ایران محموله های معدنی به سمت چین رفت 
و در چین قطار با حمل کانتینرهای قطعات خودرو به سمت ایران آمد 
و در منطقه اینچه برون قطارها تبادل شد. زمان سیر این قطار یک سوم 
مسیر دریایی است و در این مدت هم تقاضاهای خوبی هم برای استفاده 

از این مسیر  به ویژه در بخش محصولات پتروشیمی داشتیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی در پاسخ به سؤال ایلنا درباره راه اندازی و 
ساخت قطار سریع السیر تهران- مشهد و محل تأمین مالی ۲۰ میلیارد 
دلاری برای این پروژه گفت: همواره از سال ۸۲ که قرارداد برقی سازی 
قطار  و  برقی سازی  پروژه های  بین  شد  منعقد  -مشهد  تهران  راه آهن 
سریع السیر موافقان و مخالفانی وجود داشت. سرعت برقی سازی ۲۰۰ 

کیلومتر بر ساعت و قطار سریع السیر ۳۰۰ کیلومتر بر ساعت است. 
از  قبل  اقتصاد که ۱۰ روز  با وزرای  رییسی  در آخرین جلسه شهید 
شهادت ایشان برگزار شد، گزارشی از مزایای قطار سریع السیر را ارائه 
دادم اما برخی از حاضرین قصد داشتند دوباره پروژه برقی سازی فعال 
به  بر سر آنها و خطاب  فریاد  به  کنند که شهید رییسی شروع کرد 
آنها گفتند که بنده به حضرت آقا قول دادم و باید قطار سریع السیر 

به اجرا برسد. 
وی تاکید کرد: راه  آهن همزمان با این پروژه، برقی سازی شبکه ریلی 
روسیه  راه آهن  با  و  می کنیم  دنبال  را  بافق-بندرعباس  مسیر  ویژه  به 
مذاکراتی برای همکاری برای برقی سازی مسیر بافق- بندر عباس و در 

ادامه آن در سه مسیر دیگر انجام داده ایم.

معاون وزیر راه و شهرسازی:


